
ورزش ایران

 نشست وزیر ورزش 
با سفیران فرهنگی ورزش

با  نشست کیومرث هاشمی، وزیر ورزش و جوانان 
این  شد. در  برگزار  کشور  ورزش  فرهنگی  سفیران 
گردهمایی وزیر ورزش با تقدیر از احساس مسئولیتی که 
همه سفیران برای انجام کارهای جهادی و خیرخواهانه 
دارند گفت: »سفیران فرهنگی زبان گویای ورزش کشور 
هستند و این دوستان می توانند صحبت های مدنظر 
ما را در جمع هایی که حضور دارند عنوان کنند. آن 
چیزی که از ورزش قهرمانی اهمیت بیشتری دارد بحث 
فرهنگ و اخلاق است که به زعم ما و سفیران فرهنگی 
از  در جامعه کمرنگ شده است. سفیران فرهنگی 
آنجا که در جامعه به عنوان یک الگو شناخته می شوند 
در راستای توسعه فرهنگ و اخلاق قدم بردارند.« 
از  وزیر ورزش و جوانان همچنین تأکید کرد: »یکی 
رسالت های اصلی ما توسعه ورزش درجهت سلامتی 
جامعه است و دیگر وظیفه ما توسعه اخلاق حرفه ای و 
فرهنگ در ورزش است. بحث مسئولیت های اجتماعی 
در ورزش یک اقدام جدید نیست و از دیرباز تاکنون 
پهلوانان و ورزشکاران ما برای همه اتفاقات پیشقدم 
بودند. حفظ و ترویج رفتارهای ورزشی، ترویج انصاف 
ایجاد همبستگی  رقابت های ورزشی،  در  و عدالت 
اجتماعی از طریق ورزش، ترویج فرهنگ ورزش کردن و 
کمک به اقدامات خیرخواهانه جزو موضوعاتی است که 
سفیران فرهنگی می توانند به توسعه آن کمک کنند.«

این نشست سینا کلهر معاون فرهنگی و توسعه  در 
ورزش همگانی، حامد حدادی کاپیتان سابق تیم ملی 
بسکتبال، اسبقیان مدیرکل حوزه وزارتی، حجت الاسلام 
احدی مدیرکل فرهنگی وزارت، حسن روشن پیشکسوت 
فوتبال، غلامحسین پیروانی پیشکسوت فوتبال، حسین 
حسن  فوتسال،  ملی  تیم  اسبق  سرمربی  شمس 
رنگرز سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی، علی پاکدامن 
کاپیتان تیم ملی شمشیربازی، علی استکی سرمربی 
سابق تیم ملی بوکس، هادی طباطبایی پیشکسوت 
فوتبال، ذبیح الله پورشیب کاپیتان تیم ملی کاراته، 
ساره جوانمردی ملی پوش پارالمپیکی ایران، روح الله 
رستمی ملی پوش پارالمپیکی ایران، بهنام محمودی 
تیم  ملی پوش  ملایی  نازنین  والیبال،  پیشکسوت 
قایقرانی، شهرام هروی سرمربی تیم ملی کاراته و هومن 

افاضلی پیشکسوت فوتبال حضور داشتند.

لیلا بهرامی:

جنایت اسرائیل رؤیای کاراته کای 
فلسطینی را برباد داد

 سرمربی تیم ملی نوجوانان و جوانان کاراته بانوان 
گفت: »نغم ابوسمره« آرزوی قهرمانی در مسابقات 
جهانی کاراته را داشت که جنایت های اسرائیل رؤیای او 
را بر باد داد. چند روز گذشته خبر و تصویر تلخی از بانوی 
کاراته کای فلسطینی به دستمان رسید که این خبر همه 
ما را ناراحت کرده است و متأسفانه »نغم ابوسمره« چند 
روز گذشته زیر بمباران رژیم کودک کش اسرائیل یک 
پای خود را از دست داده است. نغم از قهرمانان کاراته 
کشور فلسطین است، او آرزوی قهرمان جهان شدن را 
داشت و حالا متأسفانه با از دست دادن یک پای خود 
آرزوهایش برباد رفته و حالا با تبعات این نقص عضو 
او را دیدم  دست و پنجه نرم می کند. وقتی تصاویر 
بسیار ناراحت شدم که چرا باید انسان های بیگناه به 
بدترین شکل ممکن جان خود را از دست بدهند و دنیا 

در مقابل این جنایت سکوت کرده است!

حاتمی: دوست دارم حدادی نزد ما بیاید
پریسا غفاری / این روزها شایعات زیادی مبنی برحضور 
تیم  در  کشورمان  بسکتبال  ستاره  حدادی،  حامد 
ذوب آهن برسرزبان هاست اما هنوز هیچ قراردادی 
نشده  بسته  گاندوها  و  ملی  تیم  کاپیتان سابق  بین 
است. هرچند مهران حاتمی، سرمربی تیم ذوب آهن 
اصفهان دوست دارد که حدادی در نصف جهان توپ 
بزند: »دوست دارم حامد حدادی به ذوب آهن بیاید 
اما این اتفاق در حیطه اختیارات من نیست. منتظر 
هستم تا ببینم مسائل بین حدادی و باشگاه چگونه 
رقم می خورد. اما از این انتقال بسیار استقبال می کنم.«
تیم اصفهانی در پایان نیم فصل به دلیل تفاضل گل 
کمتر در رده دوم جدول رده بندی نیم فصل ایستاد؛ 
با این حال سرمربی تیم ذوب آهن از عملکرد تیمش 
راضی است: »خدا را شکر عملکرد و نتیجه تیم ما بد 
نبوده است. هم کادرفنی و هم مسئولان راضی هستند. 
البته نسبت به شرایط لیگ اصلاً نشان نمی دهد که تا 
پایان چه اتفاقی می افتد، نیم فصل دوم تازه شروع راه 
سخت ما است و بازی های مهمی پیش رو داریم چون 
تیم ها در پلی آف قدرت اصلی خود را نشان می دهند.«
وی درادامه تأکید کرد: »در این فصل محدودیت بودجه 
داشتیم ولی با وجود این محدودیت از نظرمن یکی از 
تیم هایی بودیم که در بحث جذب بازیکنان باتجربه، 
جوان و خارجی فوق العاده عمل کردیم. نفرات خوبی 
جذب کرده ایم. در سطح بودجه خود حرکت کردیم و 
قطع به یقین اگر بودجه بیشتری در اختیار داشتیم، 
ستاره های صاحب نام را هم به تیم اضافه می کردیم.«

مهران حاتمی در پایان درباره نیم فصل اول لیگ برتر 
هم گفت: »من فکر می کنم رقابت تیم ها نزدیک تر 
شده و لیگ جذاب تری را شاهد بودیم. ترکیب همه 
تیم ها متشکل از بازیکنان باتجربه و جوانان است و 
بازیکنان خارجی خوبی هم جذب شده اند. در مجموع 
نسبت به فصل قبل، نیم فصل و لیگ بهتری را پشت 

سر گذاشتیم.«
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رونمایی از رقبای والیبال ایران در لیگ ملت های 2024امانی دومین کاندیدای انصرافی از انتخابات

امـــان الله امانی هم بعداز هـــادی رضایی از 
کاندیداتوری انتخابات ریاست فدراسیون 

جانبازان و توانیابان انصراف داد.
ورزش  فدراســـیون  انتخابـــات  مجمـــع 
جانبـــازان و توانیابان برای تصدی پســـت 
ریاســـت فدراســـیون و هیـــأت رئیســـه در 
حالی اســـفندماه برگـــزار می شـــود که 12 
نفر برای ریاســـت و 5 نفر هـــم برای هیأت 
رئیســـه کاندیدا شـــدند که هـــادی رضایی 
و امان الله امانـــی از شـــرکت در انتخابات 

ریاســـت انصـــراف دادند.
حمید صمیمـــی، هادی رضایی، حســـین 
رضـــازاده، امـــان الله امانی، علی کشـــفیا، 
عباس باغســـتانی، جلیـــل کوهپایه زاده، 
محمدرضا رحیمی، مصطفی الهی نســـب، 
امیـــر مانـــدگار فـــرد، محمدرضـــا میرزایی 
جابـــری و داوود حیـــدری بـــرای تصـــدی 

پســـت ریاســـت و جـــواد حردانـــی، علـــی 
تقی پـــور، نقـــی مهـــدوی، منصور نـــم نم و 
ابراهیم نصیری برای پســـت هیأت رئیسه 

فدراســـیون ثبت نـــام کردند.
 امـــان الله امانـــی دربـــاره انصرافش گفت: 
شـــرایط خوبی در فدراســـیون جانبازان و 
توانیابان حاکم نیســـت، هـــدف ما کمک 
به این فدراســـیون بود اما افرادی هستند 

که دوســـت ندارند مـــا در انتخابات حضور 
پیدا کنیم، ما بـــه دنبال برگزاری انتخابات 
ســـالم و بدون حاشـــیه بودیم. حرف های 
زیـــادی دارم که بعد از برگـــزاری انتخابات 
آنهـــا را بازگـــو خواهم کرد. با وجـــود اینکه 
ســـوابق مدیریتی مـــن و هـــادی رضایی را 
کمیســـیون تطبیق مدیریتی وزارت ورزش 

و جوانان تأیید کـــرده بود.«

فدراســـیون جهانی والیبال پیش نویس 
برنامـــه دیدارهای لیـــگ ملت های ۲۰۲۴ 
را جهـــت اطـــلاع کشـــورها اعـــلام کرد و 
مردان والیبال ایران در نخســـتین دیدار 

خود به مصـــاف ایتالیـــا می روند.
بـــه گـــزارش ایســـنا، مرحلـــه مقدماتی 
لیـــگ ملت هـــای والیبـــال ســـال ۲۰۲۴ 
در ۹ کشـــور و چهار قاره برگـــزار خواهد 
شـــد و ۳۲ تیم ملـــی در دو بخش مردان 
و زنان در آســـیا، اروپا، امریکای شمالی و 
امریـــکای جنوبی برای صعـــود به مرحله 
فینـــال ایـــن رقابت هـــا بـــا هـــم پیـــکار 

خواهنـــد کرد.
تیم ملی والیبال ایران در هفته نخســـت 
به مصاف ایتالیا، آرژانتین، صربســـتان و 
کوبا می رود، در هفتـــه دوم مقابل ژاپن، 
برزیل، ترکیـــه و بلغارســـتان صف آرایی 

خواهد کرد و در هفته ســـوم در فیلیپین 
بـــا تیم هـــای هلنـــد، آلمـــان، فرانســـه و 

امریکا روبه رو خواهد شـــد.
بدیـــن ترتیـــب تیم ملـــی والیبـــال ایران 
در مرحله مقدماتی ۱۲ مســـابقه خواهد 
داشـــت و با تیم هـــای کانادا، لهســـتان و 

اســـلوونی بـــازی نخواهد کرد.
مســـابقات لیگ ملت های والیبال ۲۰۲۴ 

آخرین سکوی کســـب سهمیه بازی های 
المپیـــک پاریس برای تیم ملـــی والیبال 
ایـــران و دیگر کشـــورهای بازمانده از این 
رقابت هـــا خواهـــد بـــود کـــه در پایـــان 
مرحله مقدماتی این مسابقات براساس 
رنکینگ تیم هـــای برتر در رده بندی، پنج 
تیم جـــواز حضور در بازی هـــای المپیک 

سال ۲۰۲۴ را کســـب خواهند کرد.

والیبالجانبازان و توانیابان

اردوی تیم ملی کشتی فرنگی با اردوی تیم ملی کشتی فرنگی با 66 نفر شروع شد نفر شروع شد

تمام منتقدان 
محمد بنا 

در تیم ملی 
کشتی فرنگی 

به همین 
موضوع انتقاد 

داشتند که 
او برخی از 

کشتی گیران 
را لای پر قو 

نگه می دارد

ســـومین مرحلـــه از اردوی تیـــم ملـــی 
کشـــتی فرنگی از روز شـــنبه و با حضور 
فقـــط 6 کشـــتی گیر در خانـــه کشـــتی 
شـــهید مصطفی صدرزاده شـــروع شد؛ 
اردویـــی که به نظـــر می رســـد اهمیت 
چرخـــه انتخابی تیم ملی را زیر ســـؤال 

برده اســـت.
تیـــم ملـــی کشـــتی فرنگـــی در ســـال 
المپیـــک به دنبال حضـــور قدرتمندانه 
در بازی هـــای پاریـــس اســـت و حـــالا 
برای ســـومین اردوی آماده ســـازی خود 
هـــم از 6 کشـــتی گیر دعـــوت کـــرده تا 
مشـــخص شـــود که نگاه گلخانـــه ای در 

تیـــم ملـــی کشـــتی فرنگی نســـبت به 
گذشـــته بیشـــتر هم شـــده است.

ســـومین مرحلـــه از اردوی تیـــم ملـــی 
کشـــتی فرنگی از ۹ دی شـــروع شده و 
تا ۱۹ همین ماه در خانه کشـــتی شهید 
مصطفی صـــدرزاده برپا خواهد بود. دو 
اردوی قبلـــی هـــم در مازنـــدران برگزار 
شـــده بود اما نکتـــه مهـــم در برگزاری 
ایـــن اردوهـــا نفـــرات دعوت شـــده به 
اردو هســـتند. در دو اردوی قبلی 7 نفر 
دعـــوت شـــدند و حالا با خـــط خوردن 
نـــام دانیال ســـهرابی، 6 نفر بـــرای این 
اردو دعوت شـــدند اما چـــرا باید اردوی 
تیم ملی کشـــتی فرنگی فقط با حضور 

6 نفر برگزار شـــود؟
کـــه  وزنـــی  شـــش  یـــن  ا ز  ا ن  وز  5
کشـــتی گیران بـــه اردو دعوت شـــدند، 
اوزان المپیکـــی هســـتند و می توانـــد 
ایـــن شـــائبه را بـــه وجـــود بیـــاورد کـــه 
نفـــرات اعزامی به المپیـــک هم همین 

نفـــرات هســـتند. پویا دادمـــرز در وزن 
۵۵ کیلوگـــرم، مهـــدی محســـن نژاد در 
وزن۶۰ کیلوگرم، محمدرضـــا گرایی در 
وزن ۶۷ کیلوگـــرم، امیـــن کاویانی نژاد 
در وزن ۷۷ کیلوگـــرم، محمدهـــادی 
ســـاروی در وزن ۹۷ کیلوگـــرم و امیـــن 
میـــرزازاده در وزن ۱۳۰ کیلوگـــرم نفرات 

دعوت شـــده بـــه اردو هســـتند.
به جـــز پویـــا دادمـــرز کـــه در وزن غیر 
المپیکـــی به تیـــم ملی دعوت شـــده، 
بقیـــه در اوزان المپیکـــی بـــه تیم ملی 
دعوت شـــدند و این یعنی مـــورد توجه 
ویژه کادر فنی تیم ملی کشـــتی فرنگی 

قـــرار گرفتند.
از ایـــن جمع 5 نفـــره المپیکـــی، 4 نفر 
در مســـابقات قهرمانی جهان سهمیه 
گرفتنـــد و بعد از معافیـــت از حضور در 
مســـابقات قهرمانی کشـــور حالا اردوی 
ویژه هـــم برای آنهـــا برگزار می شـــود و 
حتماً این تصور را بـــه وجود می آورد که 

این نفـــرات از همین حالا توســـط کادر 
فنی بـــرای المپیک انتخاب شـــده اند.

تیـــم  بـــی  انتخا چرخـــه  در  لبتـــه  ا  
ملـــی کشـــتی فرنگی آمـــده کـــه تمام 
وهبـــی  مســـابقات  از  کشـــتی گیران 
امـــره ترکیه بایـــد وارد چرخه شـــوند و 
در نهایـــت هـــر کســـی نتیجـــه بهتری 
بگیـــرد، انتخـــاب می شـــود امـــا وقتی 
کشـــتی گیری ســـه مرحله از اردوی تیم 
ملی را جـــدا از دیگر مدعیـــان دوبنده 
تیـــم ملـــی، در اردوی تیم ملی ســـپری 
کردنـــد؛ یعنـــی نـــگاه ویژه فدراســـیون 
بـــه تعـــدادی از  کشـــتی و کادر فنـــی 

نورچشـــمی ها.
این کشـــتی گیران تقریباً بعد بازگشت 
از مسابقات قهرمانی جهان در بلگراد، 
توســـط کادرفنـــی تیـــم ملـــی زیـــر نظر 
گرفتـــه شـــدند و بـــه دور از هیاهـــوی 
معمـــول در حال تمرین و آماده ســـازی 
بـــرای حضـــور در بازی هـــای المپیـــک 

بودند. اینکـــه با وجود چرخـــه انتخابی 
تیـــم ملی چنیـــن برنامه ریـــزی می تواند 
عادلانـــه باشـــد یا نـــه، یک ســـؤال مهم 

. ست ا
تمام منتقـــدان محمد بنـــا در تیم ملی 
کشـــتی فرنگی به همین موضـــوع انتقاد 
داشـــتند کـــه او برخـــی از کشـــتی گیران 
را لای پـــر قـــو نگـــه مـــی دارد. برخـــی از 
منتقدانش همین حـــالا عضو کادر فنی 
تیم ملی کشـــتی فرنگی هســـتند و حالا 
خودشـــان هـــم بـــه شـــکل عجیبی یک 
گلخانـــه بـــه راه انداخته انـــد. البتـــه که 
محمـــد بنـــا هرگز چنیـــن فرقـــی را بین 
کشـــتی گیرانش نمی گذاشـــت کـــه یک 
عـــده در قهرمانی کشـــور برای رســـیدن 
بـــه المپیک با هم بجنگنـــد و یک نفر در 
همـــان زمان با خیـــال آســـوده در اردوی 
تیم ملی مشـــغول آماده سازی خود برای 

حضـــور در المپیک باشـــد.
و  مربیـــان  ســـکوت  میـــان  یـــن  ا در 

پیشکسوتان کشـــتی فرنگی هم در نوع 
خـــود جالـــب توجـــه اســـت؛ هیچ کس 
ایـــن نوع برگـــزاری اردو را به ســـود و یا به 
ضرر کشـــتی نمی داند. هیچ کس از کادر 
فنی نمی پرســـد کـــه دلیل برگـــزاری این 
اردوها در این شـــرایط چه چیزی است؟ 
مگـــر نمی گفتنـــد کـــه اردوی بلندمدت 
بـــرای کشـــتی گیران مضر اســـت؟ البته 
برگـــزاری اردوهـــای 6 نفـــره تیـــم ملـــی 
کشـــتی فرنگـــی با یـــک گفته ســـرمربی 
تیم ملی کشتی فرنگی هم تناقض دارد. 
همین دو روز پیش بود که حســـن رنگرز 
دربـــاره برگـــزاری قهرمانی کشـــور گفت: 
»جوان هـــای خوبـــی در قهرمانی کشـــور 
معرفی شـــدند و خوشـــحالم بعـــد از دو 
ســـال پرداخت هزینه های قانون مداری 
و ایجاد یک چرخه عادلانه و شـــفاف، به 
نتیجه لازم رسیدیم.« کدام هزینه را کادر 
فنـــی پرداخت کرده اســـت؟ اصلاً معنای 

قانونمداری چیســـت؟

 
بوکـــس  فدراســـیون  کـــه  حالـــی  در 
از مدت هـــا قبـــل قـــول فونتانـــا، نابغـــه 
مربیگـــری بوکـــس دنیـــا را داده بـــود، 
حـــالا به نظـــر می رســـد بـــا چراغ ســـبز 
اســـتاد بزرگ بوکـــس دنیا، ایـــن قول از 
هر وقـــت دیگـــری بـــه عملی شـــدنش 

نزدیک تـــر اســـت.
روح الله حســـینی بعد از تعطیلی 2 ماهه 
اردوهـــای تیم ملـــی بـــا جـــذب رینالـــدو 
فونتس استارت اردوهای تیم ملی را زد. 
بعـــد از برگزاری اولیـــن مرحله تمرینات 
تیـــم ملـــی، حـــالا از دیـــروز رقابت های 
انتخابی تیم هم بـــرای تصاحب پیراهن 
تیم ملی در ارومیه شـــروع شده است تا 
همه چیز طبـــق برنامه پیش بـــرود. اما 
آنچه بیشـــتر از هر چیز دیگری به چشم 
می آید، جـــواب مثبـــت فونتانـــا، مربی 

رزومه داری اســـت که به گفته مســـئولان 
فدراســـیون هرکجا رفتـــه کارش تغییر و 

تحول بوده اســـت.
در حالی که با ویرانه های یادگار ریاســـت 
حســـین ثوری حضـــور مربیـــان کوبایی 
در ایـــران بعیـــد به نظـــر می رســـد، گویا 
حســـینی عزمـــش را جـــزم کـــرده تـــا با 
جذب ایـــن مربیـــان، پوســـت اندازی را 
شـــروع کـــرده و بوکـــس را از ایـــن برزخ 

راهی بهشـــت احتمالـــی کند.
درحالی که طبق شـــنیده ها پـــای فونتانا 
تا 10 روز دیگر به ایران باز می شـــود، علی 
دانشـــمندفر، دبیر فدراســـیون قول صد 
درصـــدی در این بـــاره نمی دهـــد امـــا به 
گفته او  تمـــام مراحل مذاکـــرات انجام  
شـــده و حـــالا فقـــط گرفتـــن مجوزهای 
لازم باقی مانده اســـت تا بالاخره بوکس 

ایران بـــه وصال این مربی برســـد.
 او حـــالا بعـــد از نزدیک شـــدن فونتانـــا 
 : یـــد می گو کـــس  بو تیم ملـــی  بـــه 
»صحبت های اولیه انجام شـــده اســـت 
و حـــالا امیدواریـــم بتوانیـــم بـــا جذب 
فونتانا اســـتاد بزرگ بوکس دنیا که جزو 
10 مربی برتر جهان است، اتفاق مبارکی 

را در بوکـــس رقـــم بزنیـــم و همچنیـــن 
باتوجه به برهه حساس قبل از المپیک 
بـــا ورود ایـــن مربـــی بتوانیـــم نتایـــج 
 خوبـــی را رقـــم زده و ســـهمیه المپیـــک 

بگیریم.
یک مســـأله صحبت فدراســـیون بوکس 
بـــا فونتانـــا اســـت و بحث دیگـــر گرفتن 
مجوزهـــای مختلـــف از وزارت و کمیتـــه 
ملـــی المپیک. امیدوارم حـــالا که بعد از 
ســـال ها حضور یک مربـــی نابغه کوبایی 
در حال اتفاق اســـت، مســـئولان دست 
یـــاری بدهنـــد تـــا هرچـــه ســـریع تر این 

اتفـــاق بیفتد.«
 بـــه گفتـــه دانشـــمندفر قـــرارداد فونتانا 
دلاری خواهـــد بـــود: »طبیعتـــاً قـــرارداد 
بین الملـــل  بخـــش  اســـت.  دلاری  او 
فدراســـیون با فدراســـیون بوکس کوبا و 
فونتانا صحبت هایی داشـــته اســـت اما 
اجـــازه دهید جزئیـــات این قـــرارداد بعد 
از ورود فونتانـــا بـــه ایران اعلام شـــود.«

 دبیـــر فدراســـیون در واکنش بـــه اینکه 
عدم همدلـــی جامعـــه و مربیان بوکس 
ممکن اســـت در کار فونتانـــا خلل ایجاد 
کنـــد، گفـــت: »بالاخـــره او صاحب علم 

روز دنیـــا اســـت و همین طـــور کـــه در 
حـــال حاضر تعـــدادی از مربیـــان ایرانی 
در کنـــار رینالـــدو فونتـــس در حـــال کار 
هســـتند، در کنـــار فونتانا هـــم خواهند 
بـــود و اصلاً یکـــی از اهداف فدراســـیون 
آموزش مربیـــان ایرانی از علـــم مربیان 

کوبایی اســـت.
بنابراین مطمئن باشـــید باوجـــود اینکه 
فونتانـــا بـــا دســـتیارش به ایـــران می آید 
امـــا مربیـــان ایرانـــی را هـــم در کنـــار او 
خواهیـــم داشـــت. تا الان کـــه قهرمانان 
و جامعـــه بوکـــس همکاری خوبـــی با ما 
داشـــته اند و امیـــدوارم از این به بعد هم 

همین طور باشـــد.«
اردوهـــای تیم ملی از 2 مـــاه قبل زیر نظر 
رینالدو فونتـــس دیگر مربـــی کوبایی از 
ســـر گرفته شـــده اســـت و از دیـــروز هم 
مســـابقات انتخابی تیم ملی با حضور او 
در محل مســـابقات شـــروع شده است، 
بـــه گفتـــه دانشـــمند فر بعـــد از حضـــور 
اســـتاد بزرگ بوکـــس دنیـــا، فونتس کار 
خـــود را در تیم هـــای رده پایـــه شـــروع 
خواهد کـــرد: »با ورود فونتانـــا، فونتس 
کار خود را در تیم هـــای رده پایه پیگیری 

خواهـــد کرد. هدف بعدی ما این اســـت 
که ســـطح مربیـــان پایـــه و قهرمان پرور 
اســـتان ها را با بهره گیـــری از دانش این 
مربـــی کوبایـــی یکســـان کرده تـــا بعد از 
اینکه یک روزی مربیـــان کوبایی از ایران 
رفتنـــد، از دانش مربیـــان توانمند خود 

اســـتفاده کنیم.«

 او همچنیـــن گرفتـــن ســـهمیه المپیک 
پاریـــس را دور از دســـترس نمی دانـــد: 
دســـترس  از  دور  المپیـــک  »ســـهمیه 
نیســـت، قبـــلاً هـــم جـــواز حضـــور در 
المپیـــک را گرفته ایم و حـــالا هم تلاش 
می کنیم تا دل عاشـــقان بوکس را شـــاد 

کــنیــم.«

پادزهر کوبایی برای نجات بوکس ایران

رؤیا پردازی به شرط اجازه مربیان داخلی!
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